
Jaarverslag MR 2023-2024 

Dit schooljaar is de MR 6 keer voor een vergadering bij elkaar geweest (okt, 

nov, jan, maart, mei en juli) 

De functie-indeling MR voor dit jaar was als volgt:  

 

Geleding Naam rol 

Personeel Mariska Rijm 
 

Afgevaardigde GMR 

Nicole Groenenstein Secretaris 

Ouders Luciënne Stolk 
 

Voorzitter + 
afgevaardigde GMR 

 Ard Rijlaarsdam Penningmeester  
Vanaf februari 

afgevaardige GMR 

 

 

Onderstaande punten zijn behandeld, gepland en besproken tijdens de 
vergaderingen. 

Het jaarverslag en het jaarplan zijn op de website geplaatst.  

Er is veel contact geweest met de directie. De directeur is bij veel vergaderingen 

(deels) aanwezig geweest.  

De MR van de Rehobothschool heeft de leiding genomen in de GMR om bij het 
toezichthoudend bestuur aan te dringen op een extern onderzoek omtrent de 

sluiting van de Ichthus. Wat is hier gebeurd en hoe kunnen we verder? Het 
toezichthoudend bestuur is overtuigd. Afgevaardigenden van onze MR hebben 
mede een bureau geselecteerd en aan de uitwerking hiervan medewerking 

verleent. 

We hebben de onderwerpen van de leerlingenraad gevolgd. 

Er is gevraagd om het nascholingsplan. Het plan dat er is, is hetgeen in het 
jaarplan beschreven staat.  

We zijn op de hoogte gebracht van de resultaten van het inspectiebezoek aan 

het bestuur van 11 september 2023. 

Zorgplan en Schoolveiligheidsplan: omdat het een log document is, hebben we 
als met MR met Judith in 2022/2023 besloten het niet te herschrijven. Hanneke 

heeft het up-to-date gehouden. Astrid neemt deze taak van Hanneke over per 
2023-2024. 

 
De begroting is besproken en de MR heeft haar adviesrecht gebruikt. 

 

 

 



In april 2024 is de kascontrole van het Schoolfonds, de inkomsten en uitgaven 
van de vrijwillige ouderbijdrage, uitgevoerd door Lucienne Stolk samen met OR-

lid Birgitta van Santen. De OR wenst hieruit een vast budget te verkrijgen, zodat 
zij zonder continue goedkeuring van de directie, kunnen putten. Uiteraard 

binnen gestelde kaders en aanwijsbaar doelondersteunend. 

Een lid van de MR is aanwezig geweest bij de sollicitatiegesprekken van een 
nieuwe leerkracht voor groep 1/2 

Er is bij directie op aangedrongen nieuwbouw op de agenda te zetten. 

Er is een oproep gedaan via de nieuwsbrief voor de werving van een nieuwe 

ouder die zitting wil nemen in de MR. Twee nieuwe ouders hebben zich eind van 
het schooljaar bij ons aangesloten. 

Het formatieplan is besproken, de leerkrachtgeleding heeft hiermee ingestemd.  

Er is een abonnement op de MR academy voor alle scholen van de stichting en 

we maken hier gebruik van. 

De lijst ‘informatie bevoegd gezag naar MR/GMR’ is gevolgd. 

We hebben een update gekregen vanuit de GMR rondom het fusietraject en het 
cultuuronderzoek.  

Luciënne Stolk en Ard Rijlaarsdam (deels) en Mariska Rijm zijn als afvaardiging 

van de MR van de Rehobothschool aanwezig geweest bij GMR-vergaderingen. 

Er is een visiestuk vanuit de Ouderraad gekomen. Deze hebben we gelezen en 
afspraken gemaakt over het contact tussen de MR en OR. 

Personeel en twee MR-ouders hebben zitting genomen in de 

Benoemingsadviescommissie voor een nieuwe directeur. 

Regelmatig zijn de onderwerpen van MR gedeeld tijdens teamvergaderingen. 

Er is een peiling onder ouders en leerkrachten gehouden mbt schooltijden en 
vakantierooster 2024-2025. Resultaten zijn gedeeld met MT en advies omtrent 

vakantierooster 2024-2025 is gegeven. 

De schoolgids is gelezen en van aandachtspunten voorzien. 

Het taakbeleid is gelezen en van aandachtspunten voorzien. 

Het jaarplan is gelezen en van aandachtspunten voorzien.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


